
Protokół Nr 3/2018

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego
odbytego w dniu 22 marca 20L8 roku.

Kolejne posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Grzegorz Baran i na wstępie

powitał jej członków.. 
StwlerdztŁa ona, Że na stan 5 członków w posiedzeniu udział blerze 5 co stanowi quorum do

podejmowania prawomocnych decyzji.
Lista obecności stanowl' załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodni azący Komisji powitał:

- Pracownika S więtokrzyski ego o śro dka D or adzt.w a

Joannę MajewskąRolniczego w Modliszewicach

Lista obecnoŚci stanowi załączntknr 2 do niniejszego protokołu.

\J Następnie Komisja jednog.łośnie przyjęłaprotokół z posiedzenia, które odbyło się w

dniu 20lutego 2018 roku nie wnosząc do niego Żadnychuwag.

Przewodniczący Komisji zapoznał. Z proponowan)rm porządkiem posiedzenia' który

b ez lw ag zo stał pr zy j ęty w następuj ącym brzmi eniu :

l.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2.P rzyjecte protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisj i.

3 .P rzyjęcie porządku posiedzenia Komisj i.

4. Zasady przYnawania płatności bezpośrednich w 2018 roku.

5. Mozliwości uczestnictwa rolników w dział'aniu ro1no-środowisko-k1imatycznym.

6. Sprawy roŻne i wolne wnioski.

7 . Zakonczenie posied zenia.
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Porz4dek posiedzenia stanowi zał'ącznlknr 3 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt.4.

Na wstępie głos zabraŁ'a Joanna Majewska pracownik Świętokrzyskiego ośrodka

Doradztw a Rolniczego w Modliszewicach.

omówiła ona zasady przyznawania płatności bezpośrednich w roku 2018.

Jak poinformowała Joanna Majewska od 2018 roku wszystkie wnioski o przYnanie płatnoŚci

bezpoŚredntch oraz obszarowych z Programu Rozwoju obszarów Wiejskich musza byó

złoŻone w formie elektronicznej zapośrednictwem formularza udostępnionego na stronie

' internetowej Agencji Restrukturyzacji i Moderntzacjt Rolnictwa.

Rolnikom, ktorzy nie korzystajązintemetu pomocy w tyrrr zakresie ldzielająmiędzy innymi

pracownicy Agencji Restrukturyzacji i ModemizaĄi Rolnictwa w Końskichoraz
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Świętokrzyskiego ośrodka Doradztwa Rolniczego w Modliszewicach poinformowała Joanna

Majewska.

ARiMR przesyłarolnikom wstępnie w1pełniony wniosek tzw. wniosek spersonalizowany

wraz Z załącznikami w wersji papierowej (do 2020 r.) ale na|eiy go traktowaó jedynie

informacyjnie dodała Jo anna Maj ewska.

Będ4c przy głosie omówiła onaszczęgółowo zasady wypełnianiapflęzintemet wniosków o

płatności.

Będ4c przy głosie poinformowała ona, ie d|a rolników dział'ających w systemie małych

gospodarstw przygotowane zostało w tym roku ułatwienie.

Zamtastwniosku o przyznanie płatności mieli oni mozliwość zŁoŻyÓ w terminie do 15 lutego

do 14 marca pisemne oŚwiadczenie o braku zm|anw swoich gospodarstwach w porównaniu

do wniosku z roku 2011.

Na zakończenie Joanna Majewskaudzie|tławyjaśnień i odpowiedziałanapytania dotyczące

omawianego tematu.

Ad.pkt.5.

Głos ponowntę zabrałaJoanna Majewska i poinformowała o mozliwości uczestnictwa

rolników w działaniu rolno-środowiskowo-klimatyczn1mt.

Szczegoł.owo omówiła ona zasady ubiegania się między innymi o płatnoŚci :

. dla hodowców zwterząt,

- do upraw roŚlin strączkowych,

- dla młodych rolników'

- do łąk (bez posiadania zwterząt),

Będąc przy głosie udzięItŁa ona dodatkowych wlaśnień i odpowiedział.anapytania dotyczące

poszczegó|nych ptatnoŚci.

Ad.pkt.6.

Przewodni czący Komi sj i o dczytał' pi smo P ani Regin y W r zeszcz zam. Pl4skowice

skierowane do Rady Gminy orazWójtaGminy zawierające prośbę o zamontowanie lampy

oświetlenia ulicznego przy gospodarstwie domowym oddalonym od drogi lokalnej.

Pani ReginaWrzeszcz w piśmie t5rm informuje, Że zamieszkląe wspólnie z chorym męZem

oraz niepełnosprawnyn s)mem i o zamontowanie lampy Zwraca się już kolejny razi za

kaŻdym t azem odpowiedŹ była odmowna.

Dzięki zamontowaniu lampy oŚwietlęnia ulicznego przy ich domu rcdzinabędzie czuła się

bezpiecznie informuje Pani Regina Wrzęszcz.

W zwtązkuztymbardzo prosi o przychylenie się tym razemdo jej prośby.
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Będąc przy głosie Przewodnicz4cy Komisji poinformowaŁ, Że pismo w tej sprawie Pani

Regrny Wrzęszcz skierowała do Rady Gminy w roku.ubiegłym i było ono analizowane

podczas sesji w dniu 19 czerwca2)IT roku.

Następnie odczytał on odpowiedź z dnia26 częrwcaZ}I7 roku na pismo przesłaną do Pani

Regrny Wrzęszcz .

Komisja po ponownĄ ana|tzieprośby zawartej w piśmie Pani ReginyWrzeszcz

proponuje podtrzymanie w tej sprawie dotychczasowego stanowiska.

Następnie głos zabrała Przęwodnicząca Rady Gminy Anna Pluta' którazwróciła się o

remont drogi na odcinku Zbójno-Sępskie Niwy.

J ak stwi erd ziŁa taka potrzebę z$o slł' P an S zymon J askó 1 ski.

Przęwodni czący Komisji poinformow ał, Że w miesiącu kwietniu przewidziane jest

wyjazdowe posiedzenie Komisji w celu okreŚlenia na rok bieiący propozycji remontów dróg.

Będąc przy głosie Grzego,rz Baran wnioskował o Zaproszęnie na sesję Rady Gminy

Starosty Powiatu Koneckiego w celu zapoznania go Ze stanem dróg powiatowych na terenie

Gminy.

Iakzauwazył radny wielokrotnie z$aszane do Zarządu Dróg Powiatowych potrzeby

odnośnie dróg powiatowych' przydroŻrrych rowów oraz poboczy przy tych drogach nie są w

dalszym ciągu realizowane.

Następnie g!.os zabril. członek Komisji Jan Rutowtcz i zg!'osił fakt niszczenia dróg

gruntowych i leśnych przez posiadaczy samochodów terenowych.

Jak stwierdzlłradny osoby te ( między innymi mieszkańcy naszej gminy) urządzajq

nielegalne raj dy samochodowe.

Ad.pkt.7.

Po zrea|izowaniu porządku Przewodniazący Komisji podziękował wszystkim za

udziat i zamkn$ posiedzenie.

Na tym protokół zakoitczono.

Protokółowała:
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